

## GOVERNMENT ORGANISATION ACT

Pursuant to section 5 of the *Government Organisation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The Cabinet Committee on Priorities and Planning (“CCPP”) is established to act on behalf of the Executive Council to set and oversee the achievement of government priorities.

**2** The Cabinet Committee on Legislation (“CCL”) is established to act on behalf of the Executive Council to provide direction on legislative proposals and approve draft legislation.

**3** Order-in-Council 2014/173 is repealed.

Dated at Whitehorse, Yukon, January 10, 2017.

---

Commissioner of Yukon

## LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT

Conformément à l'article 5 de la *Loi sur l'organisation du gouvernement*, le commissaire en conseil exécutif décrète :

**1** Est établi le Comité ministériel chargé des priorités et de la planification (« CMPP ») pour agir au nom du Conseil exécutif afin de fixer les priorités du gouvernement et veiller à ce qu'elles soient respectées.

**2** Est établi le Comité ministériel des lois et règlements (« CMLR ») pour agir au nom du Conseil exécutif afin d'orienter les propositions législatives et d'approuver les projets de lois et règlements.

**3** Le Décret 2014/173 est abrogé.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 10 janvier 2017.

---

Commissaire du Yukon